



capacitive conductive silica gel



phones with a width of 70~95mm



texture button

- The touch button is made of high-sensitivity capacitive conductive silicone, mechanical metal button design, providing a real fire shooting experience, allowing you to shoot faster.
- Ergonomic design, comfortable grip, even if you play for a long time, there will be no fatigue.
- No need the Wireless connection, no need to install any APP, plug and play.
- Flip button design for easy connection of charging cable and text input. The telescopic holder is suitable for mobile phones with a width between 70mm and 95mm.

- 本产品特别为射击类手游设计，适用于《绝地求生：刺激战场》，《终结者2：审判日》，《荒野行动》，《光荣使命：使命行动》等游戏。
- 触控按钮采用高灵敏度电容导电硅胶，机械式金属质感按键设计，提供真实枪械射击体验，让您更快速地射击。
- 人体工程学设计，握感舒适，即使长时间游戏，也不会有疲劳感。
- 无需蓝牙连接，无需安装任何App，即装即玩。
- 翻转式按键设计，便于连接充电线及文字输入。伸缩支架适用于宽度在70mm-95mm之间手机。

牌：hoco.浩酷  
 圳浩酷科技发展有限公司  
 龙华区龙华街道清华社区梅龙  
 卫东龙商务大厦A栋408  
 www.hocotech.com  
 线：400-6515-153  
 Q/HKKJ 008-2017

魔六指游戏手柄 黑色  
 nger game controller black



Manufacturer : Hoco technology development (SHENZHEN) co.,Ltd  
 Add : Rm 408, Block A, Weidonglong Business Building, 2125 Meilong Road, Tsinghua Community, Longhua Street, Longhua District, Shenzhen, P. R. China

Designed by hoco Technology in ShenZhen Made in China

© 2021 hoco. All rights reserved. hoco, the hoco logo and other hoco marks are owned by hoco. and registered. All other trademarks are the property of their respective owners.

Standard: HPQS- 20/a  
 Pass the Hoco Quality Detection Standard  
 21/05LSLVAQXW

